
    4 月 2、3 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.   從 4 月 9、10 日聖枝主日開始，教友將不需於網上登記參與彌撒並

可以自由入座。屆時堂區將會恢復穿梭巴士服務。教友進入聖堂前照

常消毒雙手、量體溫及在聖堂範圍内請戴口罩；領聖體時請按照服務

員的指示領受聖體。多謝合作！從 4 月 23、24 日復活節第二主日開

始，堂區將取消提供網上彌撒，希望大家回到聖堂參與彌撒。 

 

2.   本堂清明節追思彌撒將於 4 月 5 日 (星期二) 晚上 7 時正舉行，當晚 

彌撒意向特別為本堂教友之已亡親友祈禱。教友若想奉獻彌撒，請先 

填妥親友名字於祈禱冊上並填妥特別奉獻信封後，連同獻儀一起投入 

特設之奉獻箱內。 

 

3.  4 月 14 日晚上 8 時的晚餐廳祈禱會將暫停一次。 
 

4.  本堂親子會舉辦「Rock It 大手小手畫石頭」活動，誠邀各家庭參 

與，分享復活節信、望、愛及和平訊息；齊齊過一個有意義的四旬 

期。詳情可查看大堂海報或瀏覽堂區網頁。 

 

 
  

 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 

 

 

 

https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/parish-life/calendar-of-events/event-listing/parish/parenting-group---rock-it-lets-paint-together/
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Announcements for Apr.3, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  Starting from Palm Sunday (April 9/10), advance online registration 
for Mass will no longer be required, parishioners may sit in freely and 
shuttle bus service will then resume.  Please be reminded to use hand 
sanitization and have your temperature check upon entering the 
church.  You’re strongly encouraged to wear a mask within the church 
premises.  Kindly follow ushers’ instruction when lining up for Holy 
Communion.  Thank you for your co-operation!  Starting from Divine 
Mercy Sunday (April 23/24), Sunday 10am live-streaming Mass will no 
longer continue.  We invite all parishioners to return to attend Mass in 
person in keeping with our basic Sunday obligation as Catholics. 
 
2.  The Ching Ming Memorial Mass will be celebrated at 7:00pm on 
April 5.  The mass is intended for deceased family members and friends 
of our parishioners.  Parishioners who wish to offer mass are requested 
to put down the names of the departed on the Memorial Register.  
Please drop the special envelope, duly filled out, together with the 
offering into the offering box. 
  
 
 
 
 
 

  
For more news & information,  
please visit the Parish website. 

 


